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Zápisnica zo zasadnutia komisie zo dňa 30. mája 2023 
 

č. 5/2023 

 

Komisia na ochranu verejného poriadku, 

dopravy a parkovacej politiky 
Mestská časť Bratislava-Devínska Nová Ves 

Ul. Novoveská 17/A, 843 10 Bratislava 49 

 
 

Miesto zasadnutia 
Zasadačka Miestneho úradu mestskej časti Bratislava-

Devínska Nová Ves 

Začiatok 17.10 h 

Ukončenie 18.10 h 

Prítomní  

podľa prezenčnej listiny 

 

Členovia komisie – poslanci 

 

Miroslav Antal – predseda komisie 

Peter Kolega – poslanec 

Martin Čorej – poslanec  

 

Členovia komisie - neposlanci  

 

Ľuba Rehánková  - prítomná od 17:19, ospravedlnená 

Vladislav Hečko - prítomný od 17:16, ospravedlnený 

Lukáš Chmela - prítomný 

 

Tajomník  

 

Andrej Rehánek - prítomný 

 

Hostia  

1 pozvaný/á – nedostavil/a sa 

 
Neprítomní: Ján Žatko - podpredseda komisie, spravedlnený 

Martin Halinkovič – neposlanec, ospravedlnený 

 

Program: 

 

1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia komisie 

2. Dohľadové centrum 

3. Podnety občanov 

4. Rôzne  
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    K bodu 1) Otvorenie a schválenie programu zasadnutia komisie 

Úvodom pán Miroslav Antal - predseda Komisie na ochranu verejného poriadku, dopravy a 

parkovacej politiky  (ďalej len mimo uznesenia „predseda“) privítal prítomných členov a 

konštatoval, že sú prítomní 4 členovia (vrátane predsedu). Predseda dodal, že z neúčasti na 

rokovaní Komisie na ochranu verejného poriadku, dopravy a parkovacej politiky (ďalej len mimo 

uznesenia „KOVPDaPP“) sa vopred ospravedlnili 2 členovia a dvaja členovia budú meškať. 

Následne členovia „KOVPDaPP“ sa zhodli na prerokovaní jednotlivých bodov podľa navrhnutého 

programu. Predseda vyzval členov KOVPDaPP, aby sa vyjadrili k navrhnutému programu. 

Členovia  KOVPDaPP navrhnutý program jednohlasne schválili. 

 

Hlasovanie o programe 

 

Hlasovanie Za: Proti Zdržal sa Prijatie 

uznesenia 

Poslanci 3 0 0 Áno 

Neposlanci 1 

 

K bodu 2) Dohľadové centrum 

Predseda KOVPDaPP informoval o činnosti Dohľadového centra a počte kamier vrátane 

porovnania s rokom 2019, kedy Dohľadové centrum bolo spustené do prevádzky. Uviedol, že v 

roku 2019 bolo nainštalovaných 12 kamier a aktuálne (rok 2023) je v prevádzke 117 kamier. 

V súvislosti so štatistikou incidentov sa predseda zhodol s členmi KOVPDaPP, že na najbližšiu 

komisii predseda zabezpečí predloženie štatistiky incidentov za obdobie prvého polroka 2023 

a následne, sa tieto budú predkladať na polročnej báze /vždy 1x za polrok/.  

Členovia KOVPDaPP sa zhodli na tom, že komisia by mala byť informovaná aj počte 

priestupkov riešených na území mestskej časti Devínska Nová Ves (ďalej len „MČ DNV“) zo 

strany príslušných poriadkových útvarov (najmä PZ a MsP). Čo sa týka podnetov doručených na 

dohľadové centrum (ďalej iba „DC“), tak predseda konštatuje, že sú rôznorodé napr.: od 

požiadaviek v súvislosti s dopravným značením, nečistotami na verejnom priestranstve až po 

protiprávne konania, napr. pitie  alkoholu alebo fajčenie na verejných priestranstvách (najmä 

zastávkach MHD) atď.  

Ďalej prebehla diskusia k spôsobu riešenia resp. odovzdania podnetov, ktoré boli prijaté na DC 

a na riešenie ktorých sú príslušné PZ alebo MsP. Ako aj o osobných skúsenostiach jednotlivých 

členov KOVPDaPP s riešením podnetov na DC.  

 

K bodu 3) Podnety občanov 

Predmetom riešenia bol jediný podnet od pani B. ktorý sa dotýkal incidentu (vandalizmu) 

na ulici Bystrická 40-44 v MČ DNV,, a to konkrétne opakujúceho sa poškodzovania áut na danej 

ulici. Zároveň žiadala o informáciu, či sa neuvažuje, aby v danej lokalite bola umiestnená kamera 

napojená na DC. V predmetnej veci sa mala dostaviť aj oznamovateľka podnetu, avšak s osobných 

dôvodov sa nemohla dostaviť.  

Predseda informoval, že na základe komunikácie so zodpovedným zamestnancom MČ DNV 

vyplynulo, že v predmetnej lokalite už je jedna kamera, táto však sníma len oblasť K-parku tj. je 

mimo dosahu oblasti pomenovanej v podnete. Zároveň sa predseda informoval, či sa uvažuje 
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v blízkej budúcnosti osadenie kamery na uliciach Ľubovníkova – Bystrická. Odpoveď bola, že 

zvažuje sa možnosť osadenia kamery, no konkrétne časové vymedzenie osadenia kamery zatiaľ 

nie je určené. Ide o oblasť, kde sa nachádzajú aj rodinné domy.  

V súvislosti s monitorovaním priestoru pán Hečko poukázal na problémovosť v rámci 

parkovania majiteľov vozidiel z blízkeho komplexu Amber a z časti aj na Bystrickej. Ku príkladu 

uviedol, že pri Amber bytoch je veľa parkovacích miest voľných z možných dôvodov a to takých, 

že ak niekto kupuje byt na investíciu, tak väčšinou /ak vôbec/ si nedokúpi k bytu aj parkovacie 

miesto za niekoľko ďalších tisíciek eur. Takisto prepojil obdobnú situáciu s parkovacími miestami 

pri bytovom komplexe Bory, že tam stojí jedno parkovacie miesto cca 11 000€ (+/-) a je tam tiež 

veľa voľných parkovacích miest.  

V súvislosti s predmetným podnetom /vandalizmu na Bystrickej/ nemá KOVPDaPP informáciu 

o tom, či predmetný skutok bol oznamovateľkou nahlásený aj na polícii. Prebrala sa úvaha či 

vandalizmus páchajú samotní obyvatelia vila domov Bystrická 40-44 z možnej frustrácie, že na 

ich ulici koľko krát parkujú autá nájomcov bytov z komplexu Amber a.p. na koľko mnohí z nich 

nemajú na to povolenie alebo parkovacie miesto v prenájme v komplexe Amber.   

V rámci diskusie aj na podklade podnetu a možných príčin poškodzovania vozidiel sa členovia 

KOVPDaPP dotkli témy „parkovacej politiky“, pričom sa nestotožňujú s tým, že parkovacia 

politika by mala byť v MČ DNV zavedená až v roku 2029. Zhodli sa na tom, že je dôležité 

presadzovať záujmy občanov MČ DNV a urobiť všetko preto aby sa tento proces jednoznačne 

urýchlil, vrátane identifikácie ulíc, ktoré by mohli byť v tejto súvislosti zjednosmernené za účelom 

vytvorenia ďalších parkovacích miest, zabezpečenia priechodnosti ulíc a upokojovaním dopravy. 

Pán predseda uviedol príklad z niektorých iných MČ, kde do času zavedenia parkovacej politiky  

sú vytvorené zóny s vyhradeným časom pre rezidentov. Týmto podobným smerom je potrebné sa 

zamyslieť a aplikovať to aj v našej mestskej časti DNV. Zároveň sa zhodli v názore, že je potrebné 

si s občanmi adekvátne odkomunikovať možnú realizáciu parkovacej politiky vrátane návrhov 

zmien v organizácii dopravy. 

 

Uznesenie č. 2/5/2023: 

Komisia  na  ochranu  verejného  poriadku,  dopravy  a parkovacej politiky na základe podnetu 

poukazujúcom na vandalizmus na ul. Bystrická, jednohlasne odporúča Mestskej časti Bratislava - 

Devínska Nová Ves, zvážiť a realizovať umiestnenie kamery v predmetnej lokalite ulice Bystrická 

podľa najvhodnejšieho rozhľadu. 

 

Hlasovanie Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie uznesenia: 

Poslanci 3 0 0 S pripomienkami 

Neposlanci 3 

 
   K bodu 4): Rôzne 

V rámci bodu rôzne požiadal o slovo p. Hečko, ktorý zdôraznil potrebu zavedenia  

parkovacej politiky PAAS (Bratislavský parkovací asistent) v DNV v čo najkratšej možnej dobe, 

prípadne zavedenie pilotného programu parkovacej politiky v časti Kolónia, do času platnosti 

celomestskej parkovacej politiky. K tomuto navrhol prijať uznesenie. 

Následne sa do diskusie o zavedení pilotnej fázy parkovacej politiky po vzore iných 
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mestských častí zapojili ďalší členovia p. Rehánková, p. Čorej a p. Chmela. Pán Čorej dodal, že 

nápor vozidiel je aj na Istrijskej ulici oproti budove Mýtnice, najmä počas víkendov pričom za 

budovou kde kedysi sídlila stará pošta, by mohlo byť spoplatnené parkovisko pre turistov alebo 

návštevníkov. K tomuto navrhol prijať uznesenie komisie. 

 

Diskusia pokračovala o riešení parkovania v ďalších lokalitách DNV pričom spomenutá bola 

aj ul. Na mýte kde sa obyvatelia tejto ulice vysporiadavali s vysokou frekvenciou áut pred 

zavedením výsuvného stĺpika najmä počas voľných dní. Pán predseda reagoval na úvahu o 

spoplatnenie parkoviska na ulici Istrijská, že aby to mohlo mať aj opačný efekt a ľudia by 

parkovali všade na okolo, len nie na mieste ktoré bude spoplatnené – pokiaľ nebudú doriešené aj 

okolité ulice.  

 

Pán Čorej nadviazal, že tým pádom treba pracovať na tom, aby bolo zavedené rezidentské 

parkovanie postupne v okolitých uliciach, kde by hrozil presun vozidiel návštevníkov. Členovia sa 

však zhodli na tom, že poriadok v parkovaní sa dosiahne len ak v prvom rade bude vyriešené 

rezidenčné parkovanie /parkovacia politika/.  

 

Následne pán Hečko sa prihlásil o slovo a otvoril tému parkovania na ornej pôde na ul. Jána 

Jonáša pred hl. vstupom VW, kde sa to za posledné 2 mesiace zhoršilo ešte viac ako to bývalo 

tzn., že ľudia tam parkujú oveľa agresívnejšie. Kde majitelia tejto ornej pôdy porušujú zákon 

o ochrane a využívaní poľnohospodárskej pôdy. Táto možnosť by bola, len ak by v danej lokalite 

už bolo vydané stavebné povolenie na výstavbu.  

 

Pán predseda nadviazal, že podľa zákona o ochrane prírody a krajiny, orgán ochrany prírody 

v prípade ak niekto poškodzuje prírodu alebo krajinu, môže mu orgán ochrany prírody nariadiť, 

aby v určenej lehote odstránil škodlivé následky tejto činnosti a môže mu určiť aj ďalši 

podmienky na jej prípadné vykonávanie. V prípade, že toto nariadenie nie je rešpektované môže 

mu orgán ochrany prírody činnosť zakázať, a ak to osoba nerešpektuje môže sa dopustiť 

priestupku podľa tohot zákona.  

 

V tejto veci sa komisia zhodla, že MČ DNV by mala iniciovať  podanie podnetu na orgán 

ochrany poľnohospodárskej pôdy či k predmetnej lokalite a jej využitiu je vydané nejaké 

stanovisko alebo rozhodnutie, resp.  podanie podnetu, že umožním parkovania na ornej pôde by 

mohol byť porušený zákon. Členovia KOVPDaPP nemajú vedomosť o tom, že na danom mieste 

sa realizuje stavebnotechnická alebo iná úprava pozemku resp. realizuje stavba alebo príprava na 

ňu, ktorá by si vyžadovala súhlas príslušného orgánu. Aj preto sa navrhuje osloviť príslušný orgán 

ochrany poľnohospodárskej pôdy. 
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Uznesenie č. 3/5/2023 

Komisia  na  ochranu  verejného  poriadku,  dopravy  a parkovacej politiky žiada Mestskú časť 

Devínska Nová Ves aby jej do najbližšej komisie poskytla informácie o možnosti zavedenia 

pilotného projektu rezidenčného parkovania v lokalite Kolónia do zavedenia celomestskej 

parkovacej politiky mestskej časti Devínska Nová Ves. 

 

Hlasovanie Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie uznesenia: 

Poslanci 3 0 0 Áno 

Neposlanci 3 

 

Uznesenie č. 4/5/2023 

Komisia  na  ochranu  verejného  poriadku,  dopravy  a parkovacej politiky odporúča  Mestskej 

časti Devínska Nová Ves zvážiť zavedenie spoplatneného parkovania počas víkendov na ul. 

Istrijská na parkoviskách (v správe MČ) pred budovou SWANU. 

 

Hlasovanie Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie uznesenia: 

Poslanci 3 0 0 Áno 

Neposlanci 3 

 

Uznesenie č. 5/5/2023 

Komisia na ochranu verejného poriadku, dopravy a parkovacej politiky v súvislosti s podnetmi 

poukazujúcimi na nezákonné parkovanie na poľnohospodárskej pôde na ul. J. Jonáša, žiada 

Mestskú časť Bratislava - Devínska Nová Ves obrátiť sa na príslušný orgán ochrany 

poľnohospodárskej pôdy, z dôvodu podozrenia porušovania zákona.  

 

Hlasovanie Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie uznesenia: 

Poslanci 3 0 0 Áno 

Neposlanci 3 

 

Zapísal: 

Andrej Rehánek 


